
Protokoll vid tilldelningsmöte för Långserums ÄSO, Svenarums församlingshem 18 september 2014. 

Närvarande:  

Alf Johansson, Tohult 

Henrik Rommedahl, Långserum 

Johannes Eckerström, Långserum 

Kjell Stork, Bosaryd 

Patrik Johansson, Stoarp 

Bertil Magnusson, Bösteryd 

Fred Nord, Bösteryd 

Elam Lindberg, Hagafors/Fredfällan 

Linus Berg, Stoarp 

Åke Davidsson, Långserum 

David Nordquist, Långserum 

Johan Hjelm, Långserum 

Johannes Elg, Svenarum 

Peter Nordquist, Svenarum 

Lars Andersson, Svenarum 

Claes-Göran Carlsson, Kohult 

Christer Andersson, Fiskaby 

Mats Isaksson, Kohult 

Björn Ljungqvist, Kohult 

Robert Karlsson, Kohult 

Rolf Hjelm, Långserum 

Karl-Göran Elg, Hässelås 

David Lagerstrand, Hässelås 

Bo Lundberg, Tohult 

Jonas Malmqvist, Tohult 



Ulf Johansson, Tohult 

Joel Claesson, Tohult 

Jan Wilson, Hagafors 

Jörgen Sabel, Hagafors 

David Borgström, Fagerhult 

David Lindqvist, Fagerhult 

Andreas Lindsten, Virestorp 

Niklas Melin, Virestorp 

Lennart Fyhrlund, Virestorp 

Christian Olofsson, Virestorp 

Tobias Johansson, Virestorp 

Tobias Nordquist, Bosaryd 

Emil Andersson, Bosaryd 

Jan Olof Elg, Kroggården 

Tony Allansson, Tohult 

Erik Artinius EM-vilt 

 

1) Kyrkoherde Erik Dreier hälsade oss välkomna till församlingshemmet. 

 

2) Alf Johansson inledde mötet med att presentera historik och förslag till avskjutning, se 

bilaga. Tilldelningsmötet godkände förslaget och avskjutningen omfattar 64 älgar. 

 

3) Styrelsen informerade om jakttiden och inga invändningar kom i detta ärende, se bilaga. 

 

4) Erik Artinius från EM vilt informerade om kötthantering  

 

5) Kjell Stork informerade om att fällavgiften skall vara inbetald till honom senast 31 december. 

För djur som fälls därefter sker inbetalning i anslutning till detta. 

 

6) Fråga inkom till mötet från Vincent Rommedahl som önskar att vi diskuterar igenom 

rovdjursfrågan och fattar ställningstagande. Tilldelningsmötet beslutade att bjuda in till ett 

möte om rovdjur och mer information kommer från styrelsen. 



7) Varje lag som önskar delta i avlysningsjakt ansvarar för att lämna två stycken telefonnummer 

för att kunna delta i SMS kedja. Detta görs via hemsidan av dem som inte lämnade nummer 

på tilldelningsmötet. 

 

8) Om någon har invändningar eller kompletteringar till protokollet inkom med dessa senast en 

vecka efter publicering på vår hemsida www.långserum.se 

 

Vid protokollet  Ordförande 

 

Henrik Rommedahl  Alf Johansson 

http://www.långserum.se/

